

明愛樂恩學校家長教職員會
2021/22 學年家長校董補選
選舉結果

各位家長：

明愛樂恩學校家長教職員會家長校董補選已於 2021 年 12 月 16 日至 2022 年 1 月 5 日期間舉行投票，並於 1 月 5 日下午 3 時 45 分在校長、家長教職員會代表廖慶娥女士、選舉委員會及選舉主任陳景新老師的監察下進行點票工作，本會共收到 32 張選票，32 張為信任選票，0 張為不信任選票，0 張為無效選票，現宣布何影彤女士當選。

根據有關選舉指引，家長可於 1 月 13 日下午 2 時或之前，以書面方式向本會執行委員會提出上訴，並列明理由。如沒有上訴者，本會將以書面形式通知明愛樂恩學校法團校董會有關選舉結果，並提名以上家長校董。

如有查詢，請致電學校(電話：2310-0440) 與陳景新老師或陳文婷姑娘聯絡。



家長教職員會主席
何影彤女士 謹啟



明愛樂恩學校
張錦怡校長 謹啟

二零二二年一月六日

Date: 6 January 2022

Caritas Mother Teresa School Parent Staff Association

Parent Manager By-election 2021-2022

Election Results

Dear Parents:

The by-election for Parent Manager of Caritas Mother Teresa School Parent Staff Association was held from 16 December 2021 to 5 January 2022. Under the supervision of Principal, a representative of Parent Staff Association, the Election Committee and the Returning Officer, Ms. Chan King Sun, witnessing the counting process on 5 January 2022 at 3:45 pm. Our Association received 32 ballots, 32 of which are "Vote for trust", 0 of which is "Vote for untrust", 0 of which is invalid ballot. We are here to nominate Ms. Ho Ying Tung, Apple as our Parent Manager.

According to the Guide for Parent Manager Election, parents may appeal to the Association in writing setting out the grounds for appeal before 13 January 2022. The Association shall nominate to the IMC the parents elected as the Parent Manager.

If you have any further queries, please do not hesitate to contact our school teacher, Ms. Chan King Sun, or our social worker, Ms. Chan Man Ting at 2310 0440.



Parent Staff Association President
Ms. HO Ying Tung, Apple



Caritas Mother Teresa School
Ms. CHEUNG Kam Yi